中国应用语言学

第37卷	第1期	2014年1月
7377	/ v + /yJ	2011 1/.

目 录

测试与评估	
对写作评分员行为倾向以及评分结果的测量:写作测量方式在二语写作评分中的作用探讨	
	3
教学法	
基于任务的英语演讲教学	21
大学英语教师课堂教学诠释	
张 培	33
小组合作学习在英语课堂中对使用互动策略的影响作用:中国学生课堂话语 分析	
·····································	49
二语习得	
基于匹配模式的二语隐喻迁移研究	
	67
单词复现频率与语境丰富度对中国英语学习者阅读中词汇知识习得的影响	86
跨文化交际	
基于语料库的当代汉语剧本中的请求策略研究	
王胜利	106
中文摘要	127

Chinese Journal of Applied Linguistics

Vol. 37, No. 1, Jan. 2014

Contents

Testing and Assessment	
Measuring Raters' Scoring Performance and Their Scoring Results in Terms of Writing Performance Measures	•
CHEN Huiyuan, WU Limin, WANG Youming, ZHAN Bing, HONG Yaohua, LIU Yan & ZHAO Junhai	3
Teaching Methodology	
Effects of a Task-Based Approach to Public Speaking Instruction	2]
University English Teachers' Sense-Making of Their Classroom Practices ZHANG Pei	33
Effects of Cooperative Learning on Interactional Strategy Use in EFL Context: An Analysis of Chinese Students' Classroom Talks ———————————————————————————————————	49
Second Language Acquisition	
A Matching Model-Based Approach to Metaphor Transfer in SLA DONG Baohua	67
The Effects of Exposure Frequency and Contextual Richness in Reading on Chinese EFL Learners' Vocabulary Acquisition Sun Haimei	0.4
Cross-Cultural Communications	86
Request Strategies in Contemporary Chinese Teledramas: A Corpus-Based Study	106
Chinese Abstracts	125

1